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ZAPISNIK 
SA 14. SJEDNICE VMO KRIMEJA 

 
 

14. sjednica VMO Krimeja održana je 2.12.2024. (ponedjeljak) s početkom u 16.30 sati u prostorijama 
MO Krimeja – Kumičićeva 50. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Boris Mijolović, predsjednik VMO 

 Lucio Eškinja, zamjenik predsjednika Vijeća 

 Danijela Bradamante, članica VMO 

 Josip Dovolić, član VMO 

 Valentino Bonata, član 

 Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 13. sjednice VMO Krimeja  

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

Sjednicu je otvorio  predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Program Doček djeda Božićnjaka – priprema 
2. Program rada i Financijski plan VMO Krimeja za 2025. godinu 
3. Prenamjena smjera prometovanja (jednosmjerno) spoj Kvaternikove i Drage Gervaisa – 

zahtjev građana 
4. Razno  
 
 

 
AD 1  
 
Program Doček djeda Božićnjaka održati će se 19.12.2024. godine u dvorani mjesnog odbora. U 
prigodnom dijelu programa nastupiti će dječji zbor dječjeg vrtića Đurđice. Za prijavljenu djecu 
predškolske dobi pripremiti će se slatki poklon paketi koje će djeci podijeliti volonter kostimiran u Djeda 
Božićnjaka. 
 
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 



 
AD2 
Vijeće MO Krimeja planira u 2025. godini održati slijedeće programske aktivnosti: Pusni dani na 
Krimeji, Dan žena, Dan oslobođenja Krimeje, Dan mjesnog odbora, dan starijih osoba, Doček djeda 
Božićnjaka i U susret novoj godini. Temeljem navedenih programskih aktivnosti napravljen je 
financijski plan koji za 2025. godinu iznosi 3.175,00 eura. Osim programskih aktivnosti, u financijski 
plan su uključene stavke: redovna aktivnost vijeća i računalne usluge riznice. 
 
Zaključak: 
Vijeće je usvojilo Program rada i Financijski plan VMO Krimeja za 2025. godinu 
 
 
AD3 
Vijeće je raspravljalo o zahtjevu g. Lukića iz Drage Gervaisa 23 koji je tražio da se promjeni smjer 
prometovanja iz dvosmjernog u jednosmjerni u ulici koja spaja Kvaternikovu i Drage Gervaisa, 
odnosno da se od Kvaternikove kbr. 12  prometuje u jednom smjeru prema Drage Gervaisa. O ovoj 
problematici  se raspravljalo i prethodnih godina kada su na teren izašli predstavnici tadašnjeg saziva 
Vijeća MO Krimeja, stručne službe Grada Rijeke i Rijeka plusa i utvrdili su da je zahtjev moguće 
realizirati. S prijedlogom nije bio suglasan veći broj ljudi koji živi u zgradama i privatnim kućama na toj 
lokaciji. Nakon rasprave donesen je slijedeći: 
 
 

Zaključak 
Obavijestiti stranku da ukoliko se veći broj građana složi s prijedlogom, u mjesni odbor se može 
dostaviti peticija te će sadašnji saziv Vijeća MO Krimeja ponovo pokrenuti inicijativu.  
 

 
 
 
 
 
AD4 
Pod točkom razno nije bilo rasprave. 
 

 
Sjednica je završila u 18.30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

 
 
 
 
 
 

Zapisničar 
 

 
 
 
 
 

Predsjednik VMO Krimeja 

Kristina Dumić Červar Boris Mijolović 
 

 
 
 
 

  


